
Vážení delegáti, sestry a bratři hasiči, vážení Zasloužilí hasiči, vážení hosté! 
 
     Situace s pandemií COVID-19 zahýbala nejen celým světem, ale značné problémy 
připravila také nám. Po tomto těžkém období, kterým jsme si všichni prošli a které ještě 
nekončí, jsme ve výkonném výboru rozhodli, že dnešní jednání bude čistě volební a že 
zprávy budou zaslány delegátům dopředu, s případnou diskusí ke zprávám. 
 
     Dovolte mi, abych Vás přivítal na Shromáždění delegátů sborů (dále jen SD) OSH 
Nový Jičín, tentokrát v sále KD Kujavy.  
     Hned v úvodu konstatuji, že se uskutečnilo 5 Shromáždění představitelů sborů (dále 
jen SP) našeho okresu a že závěry V. sjezdu SH ČMS rozpracované do našich podmínek 
se nám dařilo splnit, stejně jako usnesení z předcházejících SP a z posledního SD. 
     SD se koná v pravidelných pětiletých intervalech a já Vám předkládám zprávu o 
činnosti OSH Nový Jičín od toho posledního, kterou doplní zprávy vedoucích 
jednotlivých odborných rad.  
     Aniž si to nějak zvlášť uvědomujeme, scházíme se dnes na závěr tohoto funkčního 
období a v tomto složení někteří poprvé a někteří naposled. 
 
      Uplynulé funkční období bylo pro nás všechny náročné, dovolím si říct až hektické. 
Bylo to období velkých změn, které zasáhly všechny vrstvy obyvatelstva. Ve 
sdělovacích prostředcích naší země zmizel kult slušnosti a pokory. Jsme svědky 
vulgarity, dezinformací a není vidět poctivou mravenčí práci statisíců občanů. Mnoho 
z nás, bez ohledu na odměnu, pomáhá svým nejbližším a sousedům v každodenním 
životě. Jen ve sdělovacích prostředcích není téměř vidět to lidské potřepání rukou tomu, 
kdo jiným na úkor svého času bezplatně pomáhá a z běžného života skoro zmizelo 
obyčejné a lidské slůvko děkuji. Nejobětavější skupinou chránící lidské životy a hodnoty 
lidí jsou jednoznačně členové dobrovolných hasičských sborů a to již 155 let.  
   Všechny změny v naší společnosti, ať již dobré či špatné, se také svým způsobem 
projevily na našich SDH. Je to přirozené a poměrně dobře jsme informováni, že je ve 
sborech převážná většina členů, kteří pracují svědomitě a s velkým zápalem, ale i těch, 
kteří se jen takzvaně vezou, kritizují vše a svým postojem jen viklají a otravují ostatní 
členy. Velmi si vážím všech těch poctivých členů, kteří do podvědomí spoluobčanů 
dostávají prestiž dobrovolného hasiče, a to nejen jako hasiče zachránce, ale i hasiče 
nositele společenského a kulturního života v obcích. Mnohdy jsou dobrovolní hasiči 
jediným spolkem, který je ochotný pro obec něco dělat a zcela nezištně na úkor svého 
volného času, který mohli klidně věnovat svým rodinám a nejbližším. Na druhé straně 
nesmíme zapomínat na potřebnou pohodu a zázemí v rodinách, které jsou pro naši 
dobrovolnou práci nezbytné. 
      Je potřeba si také přiznat, že něco skončilo a že do stavu před krizí se už asi nikdy 
plně nevrátíme – zvlášť v některých ohledech. 
     Jsem optimista, a proto věřím, že nastávající období přinese obrat v mezilidských 
vztazích a budeme se všichni moci soustředit jen na plnění svých povinností. 
    Scházíme se na závěr doby hodnocení pětiletého funkčního období a v době kdy se 
jen těžce shánějí noví lidé do různých funkcí na všech stupních. Vždyť dejme si ruku na 
srdce, komu se v dnešní složité době chce něco dělat navíc, nad rámec svých 
občanských a pracovních povinností a ještě k tomu zadarmo. Volební valné hromady ve 



sborech a okrscích proběhly od listopadu do konce února, a že i zde došlo ke značným 
změnám vidím na listinách, které posíláme k přeregistraci na Mě. soud v Praze. 
     Každý rok v listopadu na SP hodnotíme svou práci, která je povětšinou plánovaná, 
ale i nepředvídaná. Naše činnost nabrala na celospolečenské prestiži a jsem přesvědčen o 
tom, že morální kredit hasičů jako celku, především jeho dobrovolné složky, byl 
významně v minulém období posílen. Nejenom při pandemii COVID-19, živelných 
pohromách a jiných výjezdech naší členové prokázali svoji statečnost, odvahu a 
rozvahu, ale byli jsme opravdovou oporou svým obcím i spoluobčanům v boji s živly. 
Také díky Vám dobrovolným hasičům starostové obcí pochopili, že právě oni jsou 
zodpovědní za požární ochranu a bezpečnost své obce a tudíž nejvyššími hasiči a že 
k tomu mají výkonný orgán, a to jednotku SDH. Z iniciativy starostů obcí a měst už 
dochází k určitému zlepšení vybavování jednotek a oceňování jejich členů. Spolupráci 
mezi obecními úřady a sbory dobrovolných hasičů můžeme hodnotit, podle zpráv z 
valných hromad sborů a okrsků, jako velmi dobrou. Ale nejsou to jen akce při ochraně 
života a majetku, které ctí naše hasiče, ale celá řada obcí si nedovede představit svůj 
občanský život bez naší účasti. Chtěl bych poděkovat všem našim členům za práci, 
kterou vykonávají pro naše sdružení, obce a naše spoluobčany.  
 
     Celé období pro nás začalo SD, které se konalo dne 21. března 2015 v KD v Děrném.  
     Je před námi závěr volebního období, ve kterém jsme oslavili 155 let od založení 
prvního Českého hasičského sboru ve Velvarech a mimo jiné jsme si připomenuli 60 let 
od podpisu dohody o spolupráci se slovenskými kolegy hasiči okresu Martin. 
     V. sjezd SH ČMS konaný v červenci roku 2015 v Pardubicích, jeho usnesení a závěry 
už zanedlouho budou minulostí a před námi je VI. sjezd SH ČMS, který se po odkladu 
uskuteční tentokrát jako jednodenní 12. prosince 2020 v Brně.  
 
     Drtivá většina z Vás ví, že kromě funkce starosty OSH v Novém Jičíně vykonávám 
ještě funkci náměstka starosty KSH MSK. A právě z výkonu těchto funkcí jsme 
v období po V. sjezdu uskutečnili nesčetně setkání s předními představiteli našeho kraje 
i okresu a naší povinností bylo pokusit se o maximum ve prospěch dobrovolného 
hasičstva. Zcela jistě se nám nepodařilo úplně vše tak, jak bychom si představovali. 
Zcela jistě jsou oblasti činnosti, ve kterých je třeba dalšího úsilí k jejich většímu rozvoji. 
Věřím však, že i malé nezdary nám všem dávají tu správnou motivaci k další odpovědné 
činnosti. 
 
V průběhu pětiletého období došlo k pohybům v členské základně; 
    V roce 2017 došlo ke vzniku SDH Starý Jičín a v roce 2019 SDH Žilina u NJ.  
     K dnešnímu dni má naše okresní sdružení 88 sborů a 5.854 členů, z tohoto počtu je 
1179 mladých hasičů ve věku od 3 do 18 let. Počet SDH nám stoupl o 2, počet členů se 
stále aktivně zvyšuje a to zejména v oblasti mládeže. Jistě mi dáte za pravdu, že tento 
trend je velmi povzbudivý, a to především s ohledem na naši budoucnost. V okrese 
pracuje i nadále 12 okrsků, které jsou nezbytným mezičlánkem mezi OSH a sbory. 
Jejich aktivity a spolupráce na soutěžích či přenášení dat se dá hodnotit jako dobrá.  
Odvod členských příspěvků za okres na ústředí je každoročně splněn v měsíci březnu.  
 
 



Vážení delegáti.  
Nyní vezmu chronologicky roky, jak následovaly. Každoročně na SP předkládám výčet 
událostí a akcí za příslušný rok, proto jen pro připomenutí: 
 
Rok 2015  
11. dubna se konalo Shromáždění představitelů OSH MSK v zasedací místnosti 
zastupitelstva MSK v Ostravě.  
V květnu jsme se mimo jiné účastnili oslav 70. výročí ukončení II. světové války. 
V červenci se konal již zmíněný V. sjezd Sdružení v Pardubicích, bohatý na hosty.  
Od července se stal novým ředitelem HZS MSK, ú.o. Nový Jičín plk. Ing. Petr Adamus. 
Snad nejrušněji na našich jednáních roku 2015 je zpracovávání změn podle NOZ do 
Spolkového rejstříku.  
Dne 11. července 2015 došlo k podpisu dohody o spolupráci s okresem Mikolow 
(Polsko), při závěru letního tábora pro mladé polské hasiče ve Wegierské Górce. 
 
Rok 2016 
První polovina roku 2016 nám přinesla plno práce s  přeregistrováním sborů dle NOZ. 
Od 1. ledna platí v ČR úprava ve finanční sféře; naše SDH vedou jednoduché 
plnohodnotné účetnictví a OSH musí i nadále vést podvojné účetnictví. V souvislosti 
s tím vám připomínám již známou věc, že  SDH nemusí elektronicky evidovat tržby 
přijímané v hotovosti  podle zákona 112/2016 Sb, za předpokladu, že jeho příjem/výnos 
z podnikatelské činnosti za předchozí rok nepřekročil částku 175 000,- Kč. V případě, že 
SDH limit 175 000,-Kč překročí, musí elektronicky evidovat tržby.  
12. března proběhlo velice zdařilé školení hospodářů a pokladníků sborů a okrsků v HZ 
Fulnek, za účasti 52 osob, školil Ing. Ivan Jirota – hlavní ekonom Sdružení a 
ekonomický poradce starosty SH ČMS. 
23. dubna se konalo shromáždění starostů OSH v Přibyslavi, kde mimo jiné byly 
provedeny změny ve Stejnokrojovém předpisu SH ČMS, platné od 1. června 2016. Nově 
byla vyvzorována polokošile modrá fyziologická pro nošení v letním období a na 
soutěže a červená fyziologická pro rozhodčí. Následně na SS 22. října s účinností od 1. 
ledna 2017 byla přijata další změna Stejnokrojového předpisu – nošení vyvzorovaných 
lodiček SH ČMS. 
4. května, v den svátku Sv. Floriána, proběhl Den českého hasičstva na Pražském hradě 
za účasti pana premiéra, předsedy senátu Parlamentu ČR, ministra vnitra ČR, 
generálního ředitele HZS ČR a řady dalších významných hostů. Na Hradčanském 
náměstí proběhl slib 250 nových profesionálních hasičů. Poté následovaly komentované 
ukázky hasičské činnosti, které vyvrcholily ukázkami práce dětských kolektivů MH. 
Počasí nám sice nepřálo, ale celá akce se těšila velkému zájmu veřejnosti. V závěru dne 
byla celebrována kardinálem Dominikem Dukou hasičská mše za živé i zahynulé hasiče 
v katedrále sv. Víta, Václava a Vojtěcha. Mše se zúčastnilo na 2,5 tisíce hasičů z celé 
ČR. Také z našeho okresu se zúčastnila početná delegace. 
V sobotu 21. května se konalo na městském stadionu v Novém Jičíně Okresní kolo v 
požárním sportu mužů a žen, společné s nově pořádaným II. kolem Novojičínské Ligy v 
PÚ. A aby toho nebylo málo, ještě se při OK konala meziokresní soutěž Nový Jičín –
Martin v PÚ. Náš družební okres ze Slovenska reprezentovalo družstvo DHZ Záturčie. 
Poprvé od roku 1988 jsme předali putovní pohár do držení OV DPO Martin. 



27. června – 9. července se sedmičlenné družstvo MH a 1 vedoucí z Fulneku zúčastnilo 
výměnného letního tábora v rámci spolupráce s Polským okresem Mikolow. Tábor se 
konal ve Wegierské Górce.   
1. září byl zahájen nový, již 44. ročník celostátní hry Plamen. V tento den vstoupily 
v platnost nové Směrnice Plamen. 
1. října se ve Štramberku uskutečnilo II. Mistrovství České republiky dobrovolných 
hasičů v disciplínách TFA. 
V závěru roku dochází k přečíslování v centrální evidenci členů. 
 
Rok 2017 
Od 1. 1. 2017 bude zahájena výměna členských průkazů a ukončení výměny členských 
průkazů se předpokládá do konce roku 2018. Nově do evidence všichni administrátoři 
vstupují na základě kódu, který dojde na jejich osobní mobil, v krátkosti jedná se o 
stejnou formu, jako vstup do internetového bankovnictví. 
22. dubna se konalo SS OSH v Přibyslavi, kde mimo jiné byly schváleny Stanovy SH 
ČMS, které byly upraveny dle požadavků NOZ, a jsou platné od 1. září 2017. 
Od května 2017 platí v ČR úprava ve finanční sféře. Na základě metodického pokynu 
starosty SH ČMS č.4/2016 „Zveřejňování přehledu o majetku a závazcích nebo účetní 
uzávěrky ve SH ČMS“ shromažďuje za naše sbory na OSH  „Přehled o majetku a 
závazcích k 31.12.2016“ pro Městský soud v Praze. Termín odevzdání na OSH byl do 
konce května 2017. Pro následující roky je vždy shodné.  
 
Rok 2018 
Od ledna došlo k navýšením odvodu členských příspěvků, naopak nedošlo k masivnímu 
odchodu z našich řad, ale k navýšení členské základny o rovných 150 členů. 
V červenci se 10 mladých hasičů s vedoucím z Mikolowského vojvodství (Pl) zúčastnilo 
mezinárodního tábora v Jánských Koupelích.  
18. srpna se na přibyslavském letišti konalo dosud největšího setkání požárních 
automobilů, jejich řidičů, strojníků a osádek Pyrocar 2018. Tohoto svátku hasičské 
techniky byli přítomni i hasiči naši našeho okresu. Smutné na celé akci bylo, že zde mezi 
svými náhle zemřel starosta sdružení Ing. Karel Richter. Poslední rozloučení se starostou 
nejpočetnějšího spolku v zemi – SH ČMS se konalo v úterý odpoledne 28. srpna ve 
velké obřadní síni krematoria v Praze-Strašnicích.  
28. října 2018 uplynulo 100 let od vzniku samostatného československého státu. 
O víkendu, 26. – 28. října, jsme uskutečnili oslavy 60. výročí vzájemné spolupráce mezi 
hasičskými okresy Nový Jičín a Martin. Této zdařilé akce se dle dohody zúčastnily 
výkonné výbory z obou okresů. Víkendové slavnostní setkání bylo uskutečněno ke 
vzpomínce na uplynulé období plodné spolupráce a také, abychom si načrtli priority 
jejího pokračování. Slavnostního zasedání se zúčastnili starosta KSH MSK Ing. Leo 
Kuběna, ředitel HZS MSK, ú.o. Nový Jičín plk. Ing. Petr Adamus a také starosta města 
Nový Jičín PhDr. Jaroslav Dvořák.  
8. prosince 2018 se konalo shromáždění starostů, kdy hlavním bodem programu kromě 
zpráv ústředních odborných rad byla volba nového starosty sdružení. Po sečtení všech 
platných hlasů s největším počtem 320 se starostou sdružení stal Jan Slámečka. Jako 
druhý  Salivar s 69 hlasy a třetí Spilka 10 hlasů. 

 



Rok 2019 
V sobotu 16. března KSH MSK pořádalo 24. celorepublikový reprezentační ples 
dobrovolných hasičů ve čtyřech sálech hotelu Clarion v Ostravě, pod záštitou hejtmana 
MSK prof. Ing. Ivo Vondráka, CSc, HZS MSK a HVP, a. s. K tanci a poslechu 
vystoupli: Paľo Habera, Heidi Janků, kapely Proxima Orchestra a Šajtar, cimbálovka 
IRŠAVA a DJ Pavel Šindelář. V průběhu večera několikrát vystoupila taneční 
akrobatická skupina STYX. Celým večerem provázel moderátor Aleš Juchelka. Mnozí 
z nás se této skvělé akce zúčastnili. 
V květnu proběhlo okresní a krajské vyhodnocení literární a výtvarné soutěže 45. 
ročníku POOD. Diplomy a ceny za umístění v okresním kole byly slavnostně předány 
dne 10. května 2019 na náměstí v NJ v rámci oslav „50 let profesionální jednotky 
požární ochrany v Novém Jičíně“. Diplomy a ceny za umístění v krajském kole byly 
následně rozvezeny do škol a sborů. Také v letošním roce byly předávány drobné dárky 
a „Dárkové poukazy TESCO“ a pan ředitel HZS MSK, ú.o. NJ přidal tašku 
s propagačními předměty, nejen k padesátému výročí.  
Ve dnech 15. a 16. června se konalo v Přerově krajské kolo v PS Moravskoslezského a 
Olomouckého kraje. Ženy z Hájova obsadily ve své kategorii 3. příčku a muži ze Závišic 
KK vyhráli. V sobotu 31. srpna a v neděli 1. září se konalo v Ústí nad Labem MČR 
v PS. Závišické družstvo mužů zaútočilo na nejvyšší posty a skončilo na MČR celkově 
druhé. Mé poděkování za skvělou reprezentaci okresu Nový Jičín a MSK. Díky 
Zavišané. 
Ve dnech 24. června – 6. července, se sedmičlenné družstvo MH a 1 vedoucí z Bílovce 
zúčastnilo výměnného letního tábora v rámci spolupráce s Polským powiatem (okresem) 
Mikolow. Skvěle zorganizovaný tábor se konal v podhorském středisku Wegierská 
Górka. 
Několik stovek dobrovolných, profesionálních a podnikových hasičů se 76 prapory se 
sešlo v sobotu 14. září ve Frýdku-Místku na historicky prvním setkání hasičských 
praporů Moravskoslezského kraje. Konalo se při příležitosti 50. výročí vzniku 
profesionálních hasičů na území města a okresu Frýdek-Místek. Náš okres se zúčastnil 
se 6 prapory a všechny prapory byly dekorovány pamětní stuhou. 
 
Rok 2020 
Po slibném rozběhu začátku roku, po valných hromadách sborů a okrsků už jsme 
nemohli uspořádat SD v plánovaném termínu. COVID-19 zaskočil nejen nás. 
 
Shrnutí volebního období 2015 – 2020: 
Každoročně jsme uskutečnili okresní hasičský ples. Ples hodnotí plesoví hosté na vysoké 
úrovni. A mně nezbývá než ještě jednou poděkovat za uspořádání plesů všem 
pořádajícím sborům a jednotlivcům.  
Rovněž každoročně v poslední dubnovou sobotu se někteří scházíme na hasičské pouti 
na Svatém Hostýně. Bývají tady i další hasiči z mnoha koutů naší vlasti a také ze 
Slovenska, Chorvatska a Polska.  
 
A zpět do okresu.   
11-ti členný VV OSH se snažil celých pět let pracovat podle schváleného plánu práce. 
Účast někteří mají 100 %, ale máme mezi sebou i funkcionáře s účastí méně než 10%. 



Celkem se VV za uplynulých 5 let sešel na 34 řádných jednání. Dnes díky mobilním 
telefonům, probíhá neustálá komunikace vedení. Na jednání VV jsou pravidelně zváni a 
zúčastňují se předsedkyně OKRR Alena Urbánková, vedoucí OAZH Václav Pavelka a 
ředitel HZS MSK, ú.o. Nový Jičín plk. Ing. Petr Adamus. 
     Chtěl bych při téhle příležitosti poděkovat za práci a spolupráci náměstkům, všem 
členům VV, jednotlivých odborných rad. Doufám, že všichni ti, kteří dnes neprojdou 
volbami, nezanevřou na práci u dobrovolných hasičů a budou i nadále spolupracovat. 
 
    Poradní orgány VV OSH - odborné rady pracovaly kvalitně a dobře. Jejich přístup k 
projednávaným úkolům byl vždy konkrétní, se snahou vyhovět zájmům celé členské 
základny okresu.  

 
Jako starosta OSH jsem se pravidelně zúčastňoval jednání VV KSH MSK a 
pravidelných Shromáždění starostů okresních sdružení hasičů v Přibyslavi.      
 
     Velice kladně a přímo nadstandardně hodnotím spolupráci s HZS MSK, ú.o. Nový 
Jičín a jejím panem ředitelem. Uplynulé období znovu prověřilo naše výborné vzájemné 
vztahy. Pomoc při zajištění okresních soutěží, při zajištění odborné přípravy našich 
funkcionářů svědčí o velmi dobrých vztazích mezi námi.  
 Osobní přítomnost ředitele HZS, ú.o. NJ pana plk. Ing. Patra Adamuse nebo jeho 
zástupců na všech jednáních nejen VV OSH, ale také na všech významných událostech 
v rámci celého našeho okresu o něčem velmi dobrém vypovídá. 
Děkuji vedení HZS a všem profesionálním hasičům za jejich pomoc a spolupráci 
poděkovat. Jmenovitě pak řediteli našeho územního odboru panu plk. Ing. Petru 
Adamusovi a jeho zástupci a veliteli stanice mjr. Ing. Radomíru Fešarovi. 
 
Je třeba vyzvednou ještě jednu významnou akci 
Každoročně v květnu probíhá neméně úspěšná akce, které jsme dali název „Daruj krev s 
dobrovolnými hasiči“. Po dohodě s transfusní stanicí Nemocnice Agel Nový Jičín jsme 
se rozhodli pro květen, kdy slavíme svátek svatého Floriána. Naším cílem bylo získat 
zejména nové dárce krve a to se nám beze zbytku podařilo. Ještě jednou všem děkuji za 
podporu a osobní zájem o tuto akci.  

Hasiči byli, jsou a věřím, že také zůstanou nositeli kultury a veřejného dění v každé i té 
nejmenší obci. Sbory dobrovolných hasičů to každoročně dokazují svou činností při 
pořádání kulturních a společenských akcí, jako jsou tradiční plesy, taneční zábavy, 
masopustní průvody, kácení máje, oslavy Sv. Floriána - patrona hasičů, zájezdy, 
mikulášské nadílky a podobně. Samostatnou kapitolou jsou návštěvy starších členů při 
jejich jubileu, účast na pohřbech a rozloučení se zemřelými členy. Je to důstojné 
povšimnutí a předání piety hasičům za jejich dobrovolnou práci pro naši společnost.  
 
   Vážené delegátky, vážení delegáti, vážení hosté, 
jako osnovu pro tuto zprávu jsem si připravoval podklady a zjistil jsem, že pokud bych 
chtěl vzpomenout všechno to, co denně zajišťujeme, tak bych zprávu předkládal 
nejméně několik hodin. Všichni si dokážeme představit každodenní činnosti spojené s 
chodem a prací sborů, okrsků až po okres. A je navíc nutno podotknou, že to všichni 



děláme dobrovolně a zadarmo ve svém volném čase. Vůbec není jednoduché zhodnotit 
uplynulé období bohaté na události a řadu změn, zejména ovlivněných chceme-li, či ne, 
složitým vývojem ve státě a společnosti. Nesmírně bych si přál, abychom teď stáli na 
prahu klidnějšího období, které nám všem přinese co nejoptimálnější podmínky pro 
plnění našeho hlavního poslání - ochrany životů, zdraví a majetků občanů. Je to úkol 
natolik prvořadý, že komplikovat jeho plnění a znepříjemňovat záchranářům jejich 
činnost je nemorální a nemělo by mít místo v této společnosti.  
 
     Uzavíráme pětileté období. Bilance je to příznivá přesto, že jsme v daném období ne 
vše vyřešili podle našich představ. V zásadě však jsme stanovené úkoly plnili podle 
stanoveného plánu. Patří za to dík naprosté většině členů a všem, kteří je v jejich práci 
podporovali. Rodinným příslušníkům, sponzorům a příznivcům cechu svatého Floriána. 
Stojí před námi úkol nezastavit se na dobře nastoupené cestě a pokračovat v daném 
trendu dál. Plány do roku 2025 jsou nasměrované k tomu, aby se naše okresní sdružení 
nadále rozvíjelo k odpovídajícímu plnění cílů, které jsme si vzali za své. Zvolili jsme si 
je dobrovolně a nic nám nemůže zabránit, abychom je neustáli. 

Dámy a pánové,  
     Děkuji Vám za obětavou práci a činnost ve SDH, za naplňování základního poslání 
hasičů při ochraně životů, zdraví a majetku spoluobčanů a nejen Vám ale i rodinným 
příslušníkům, kteří Vás podporují v tomto náročném koníčku, mnohdy přerůstajícího v 
koně jakým dobrovolná hasičina je, za jejich shovívavost a ztracený čas, o který rodiny 
okrádáte, protože jej trávíte mezi hasiči.  
Děkuji soutěžícím za vzornou reprezentaci okresu v krajských i republikových kolech 
soutěží. Děkuji za velikou pomoc sborům, kde jsme pořádali soutěže, velitelům soutěží, 
vedoucím a členům technických čet. Děkuji i všem rozhodčím, kteří rozhodovali nejen 
naše okresní soutěže. Neméně srdečně děkuji všem funkcionářům okrsků. Upřímně ještě 
jednou děkuji za vykonanou práci a spolupráci mým náměstkům, všem členům VV a 
jednotlivých OR, příslušníkům HZS MSK a samozřejmě děkuji i Vám všem za 
spolupráci.                 

Chci z tohoto místa poděkovat všem členům jednotek, kteří zasahovali a následně 
pomáhali při likvidaci následků všech krizových situací. 
Děkuji všem hasičům, kteří se zapojili do šití roušek, pomáhali s rozvozem ochranných 
pomůcek a desinfekcí, vyráběli rouškovníky – stromy s rouškami v hygienickém balení, 
které si mohl „utrhnou“ a odnést kdokoliv, apod.. 
 
     A na úplný závěr ještě pár slov. 
 
Omlouvám se za tak dlouhou zprávu, ale pět let se nedá shrnout do pěti vět. 
 
    Děkuji  
         Stanislav Kotrc, v.r. 
         starosta OSH Nový Jičín 


